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Regio, januari 2009 - Betaalde fietsenstallingen? 

In een interview in de Vogelvrije Fietser kwam Herman Gelissen, directeur van NS  Fiets, met het idee het 

ruimtegebrek rondom stations op te lossen met het verplicht betaald stallen van fietsen. Het idee leidde 

plaatselijk en landelijk tot nogal wat commotie. Ook de Haarlems Fietsersbond reageerde bij monde van 

Jaap Moerman met grote verbazing. Je kunt op de site www.fietsersbond.nl meer informatie vinden over 

dit onderwerp.  

 

 

Haarlem, januari 2010 - Fietsstroken Waarderbrug niet veilig   

 

Met provisorische maatregelen zijn fietsstroken aangeb racht op de Waarderbrug, nu de brug is 

opengesteld voor auto's. De Fietsersbond vindt dat rommelig en niet veilig. De fietsstroken zijn nu 

afgescheiden met rubberen banden. Dat is materiaal dat gebruikt wordt bij wegwerkzaamheden zoals 

tot voor kort op de Schoterweg. Dat was niet veilig. Eén auto ertegenaan en het is verschoven.  

In het verkeersbesluit van 11 januari is wel sprake van "vrijliggende fietspaden". Waarom  worden die 

dan niet aangelegd? 

De tekst van het verkeersbesluit luidt: 'dat volgens de pri ncipes van duurzaam veilig langs 

gebiedsontsluitingswegen voorzieningen voor fietsers gewenst zijn; dat om deze ongevallen te 

voorkomen er op de brug aparte voorzieningen voor de fiets worden gerealiseerd; dat dit in de vorm van 

een vrijliggend fietspad en een vrijliggend bromfietspad zal gebeuren.'  

 

De Fietsersbond bepleit de aanleg van verhoogde fietspaden. Dat geldt zeker voor de richting oost naar 

west met tegenverkeer van auto's. En in de toekomst ook voor west naar oost bij wisselende 

rijrichtingen voor auto's. Dan is het extra verwarrend.  

Overigens vindt de Fietsersbond het niet nodig dat de brug open gaat voor autoverkeer. Zeker niet voor 

autoverkeer vanaf het noorden. Dat verkeer kan net zo goed rijden via de Schoterbrug. Het openstellen 

van de brug voor autoverkeer heeft het nadelige effect dat het drukker wordt op de Spaarndamseweg. 

Het autoverkeer verschuift van het ene stuk Spaarndamseweg naar het andere (zwaarder belaste) deel. 

Een verplaatsing van verkeer uit de Zaanenstraat van linksaf naar re chtsaf. En het autoverkeer neemt 

toe op de Orionweg en Zaanenlaan. Extra belasting dus voor het kruispunt met de Rijksstraatweg met 

druk OV- en fietsverkeer. Waarom niet gekozen voor een openstelling alleen vanaf de zuidzijde?  

 

Jaap Moerman  
  

 

Haarlem, januari 2010 - Alternatief plan Kleine Houtbrug 

 

In het Haarlems Dagblad heeft een artikel gestaan over een alternatief plan voor de herinrichting van 

de Kleine Houtbrug. Dit plan is opgesteld door de Fietsersbond in samenwerking met Rover en de 

wijkraden Kleine Hout en Welgelegen.  

 

http://www.fietsersbond.nl/


4 archief 2010 mnd 01-02-03  

 

 
 

 
 

Haarlem, januari 2010 - Alternatief plan Kleine Houtbrug krijgt brede steun  

Het alternatieve plan van onder meer de Fietsersbond heeft in de gemeenteraad brede steun gekregen.  

 
 

 

 

 

Haarlem, januari 2010 - Fietsenstalling in Tempelierstraat  

In januari 2010 is er in de Tempelierstraat een nieuwe fietsenstalling geopend.  In het Haarlems Dagblad 

is daarover een uitgebreid verslag verschenen dat u op de volgende bladzijde kunt lezen .   
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Regio, 16 januari 2010 - Algemene ledenvergadering 24 januari 2010 

 

De jaarverslagen van de afdelingen Haarlem, Bloemendaal, Heemstede en Velsen van de Fietsersbond 

vindt u op de site van de Fietsersbond afdeling Haarlem. Links naar de verslagen van de diverse 

onderafdeling zijn te vinden bij de informatie over die afdelingen. Het verslag van de coördinatiegroep 

en het verslag van de jaarvergadering vindt u  ook op deze site bij de rubriek Jaarverslagen.  
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Haarlem, februari 2010 – Open brief aan de heer Divendal in Haarlems Dagblad  
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Haarlem, februari 2010 - Reactie op Open brief aan Dhr. Divendal  over pontje Belgiëlaan - 

Spaarnelaan   

Pondje? 

Beste Welna Buwalda,  

Wij zouden veel brieven kunnen schrijven aan wethouder Divendal, maar over het voet/fietspontje 

Belgiëlaan - Spaarnelaan? Wat is toch uw bezwaar tegen het pontje? U stelt dat u in diverse 

beleidsplannen niets kon vinden over een voet/fietsverbinding over het Spaarne. D at is vreemd. De 

oeververbinding was al opgetekend in het Verkeerscirculatieplan uit 1987; En in het HVVP 2003 en op de 

Structuurplankaart uit 2006 opgenomen als nieuwe fietsverbinding.  Of bedoelt u dat u bezwaar heeft 

tegen een pontje? Dat u dáár niets over heeft kunnen terugvinden? U heeft liever een fietsbrug? Als u 

het om het pontje is te doen: Dat is de gemeente al van plan sinds 2006. In een bijlage van het 

Uitvoeringsprogramma fietsinfrastructuur staat bij de uitwerking van de prioriteit 1 maatregel en: 

"Oeververbinding Spaarne t.h.v. Belgiëlaan (pondje)". Nu kan je de spelling van het woord zwaar laten 

wegen, maar het lijkt me toch duidelijk wat bedoeld is.  

 
  

 

Haarlem, februari 2010 - Oproep naar commissie voor behoud fietspad Schipholweg 

noordzijde  

 

Terwijl de gemeente en de Fietserbond hun best doen om langs hoofdfietsroutes veilige vrijliggende 

fietspaden te realiseren wordt er in het Ontwerpbestemmingsplan Slachthuisbuurt Zuidstrook een 

belangrijk 2 richtingen fietspad langs de  Schipholweg opgeheven!  
  

 
 

 

 

Regio, februari 2010 - Wereldrecordpoging Heel Nederland Fietst  

 
  

Van Haarlem tot aan Maastricht en van Middelburg tot aan Stadskanaal, heel Nederland stapt op 31 
maart tussen 12.00 uur  en 13.00 uur minimaal een half uur op de fiets. Overal zie je geel met oranje 
gekleurde lintjes wapperen en meer dan één miljoen mensen ondervinden hoe plezierig het is om in 
beweging te komen, hoe fijn het is om te fietsen. Gemeenten presenteren nieuwe f ietsroutes, 
kinderen crossen op de driewielers en werknemers ontdekken ‘ lunchfietsen'. Kortom: Nederland is 
gegrepen door het fietsvirus.  Het Nederlands Instituut voor Sport en Bewegen en de Fietsersbond 
laten op een ludieke manier zien dat fietsen een gem akkeli jke manier is om aan de dagelijkse dosis 
30 te komen. Ook u kunt een belangrijke bijdrage leveren aan deze wereldrecordpoging. Hoe? 
Gewoon door op de fiets te stappen!  

De Wereldrecordpoging is onderdeel van de landelijke campagne Heel Nederland Fiets t. Met deze 
campagne willen het Nederlands Instituut voor Sport en Bewegen en de Fietsersbond mensen, 
overheden en organisaties activeren om het fietsverkeer 5% te laten groeien. Ook willen we 
stimuleren dat bij ritten tot 7,5 kilometer minimaal 3% meer op  de fiets wordt gestapt dan in de 
auto. De recorddag is de eerste grote publieksactie van de campagne.  

Het startschot voor deze wereldrecordpoging  
In het Olympisch stadion te Amsterdam wordt op 31 maart het officiële startschot gegeven en 
openen ca. 500 kinderen en volwassenen al fietsend een nieuwe verbinding naar het Amsterdamse 
bos. Tegelijkertijd stappen in Nederland meer dan 1 miljoen mensen op de fiets.  

Doet u en uw organisatie mee?   

Via de website www.heelnederlandfietst.nl  kunnen organisaties zich aanmelden. Organisaties 

http://www.heelnederlandfietst.nl/
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ontvangen een herkenbaar geel met oranje fietslint voor iedere deelnemer (op = op) en een 

vermelding op de website. Op de site staan tevens verschillende downloadbare promotiematerial en 

en (pr-)t ips.  

De officiële uitnodiging die de afdeling Haarlem aan haar leden heeft verzonden vindt u elders in dit  

document.  

 

 

Heemstede, februari 2010 - De fiets in de verkiezingsprogramma's van Heemstede  

 

We hebben ook de Heemsteedse verkiezingsprogramma's vergeleken op het punt van de fiets. Wat 

hebben de partijen de fietsers te bieden? Wat kunnen we na 3 maart 2010 van ze verwachten?  

 

De fiets in de verkiezingsprogramma’s van Heemstede  

We hebben de Heemsteedse verkiezingspro gramma’s vergeleken op het punt van de fiets. Wat hebben 
de partijen de fietsers te bieden? Wat kunnen we na 3 maart 2010 van ze ver wachten?  

 

Algemeen 

Eerst de algemene uitgangspunten. De PvdA stelt: ‘Van de verschillende vervoermiddelen wil de 
PvdA vooral het openbaar en de fiets bevorderen’. En ’Bij herinrichting van de open bare ruimte 
wordt meer dan voorheen ruimte voor de fietser en speelvoorzieningen geschapen’.  

GroenLinks schrijft: ‘Heemstede is nu een autogemeente’, men wil ‘aandacht voor het langzame 
verkeer. GroenLinks zet zich daarmee in voor voetgangers, fietsers, mensen met rolla tors of 
anderszins op kleine wielen’. (Autoped ters?) 

D66 spreekt zich uit voor ‘duurzaam transport’ en dan ‘mag de fiets in het rijtje niet ontbreken’.  

 

Veilig fietsen voor de scholieren 

Alle partijen zijn voor fietsroutes. De VVD spreekt zich uit voor ‘Het opheffen van onveilige 
situaties op de fietspaden’. Men wil ‘Veilige fietsroutes en –oversteekplaatsen, vooral rondom 
scholen en op wegen met veel doorgaand verkeer’.  

Ook de PvdA denkt aan de kleintjes: ‘Onze kin deren moeten veilig in de buurt kunnen spelen en 
naar school kunnen lopen of fietsen’.  

GroenLinks ‘wil voorrang voor fietsers en voet gangers tijdens de tijden “van en naar school”.’  

Heemsteeds Burger Belang  wil ‘goed met verkeerslichten gereguleerde oversteekplaatsen op alle 
doorgaande wegen voor fietsers en voetgangers. Vooral op de routes van en naar school’.  

D66 is hier concreter en spreekt zich uit voor ‘het verbeteren van het kruispunt Lanckhorst laan-
Zandvoortselaan-Herenweg. Hier komen dagelijks vele honderden scholieren en andere fietsers 
op een gevaarlijke situatie terecht, die naar onze mening snel moet worden opgelost’.  

Heemsteeds Burger Belang  is voor ‘zoveel mogelijk gescheiden fietspaden’.  

 

Herenweg, Binnenweg 

Verschillende wegen houden de gemoederen bezig. De Herenweg bijvoorbeeld: GroenLinks wil 
‘ervoor zorgen dat auto’s die er niet moeten zijn, wegblijven. Voor fietsers en voetgangers zijn 
vergelijkbare voorzieningen nodig als op de Wagenweg in Haa rlem (brede stoepen, fietspaden en 
oversteekmogelijkheden)’.  

En het CDA schrijft: ‘De Herenweg wordt in een aantal fases opnieuw ingericht. Hierbij staat 
veiligheid (juist ook voor fietsers) en doorstro ming voorop, te beginnen met de kruising met de 
Kerklaan’.  

D66 is ook niet tevreden met hoe het er nu is. Men wil ‘ge scheiden verkeersstromen met 
vrijliggende fietspaden en aparte trottoirs. Dat betekent dat auto’s niet over de trottoirs kunnen 
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rijden en de fietsers niet meer als handrem voor de au tomobilisten ingezet moeten worden, 
zoals gebeurd is bij de reconstructie van de Binnen weg’. GroenLinks ziet zoals gezegd Heemstede 
als autogemeente: ‘Dat merk je aan de Binnen weg, die op de eerste plaats voor auto’s toe -
gankelijk is (“winkels bereikbaar” en “fietsers afstappen”)’. Men wil ‘de Binnenweg minimaal 
drie dagen in de week (desnoods alleen op de middagen) vrij van auto’s’.  

 

Fietsenstallingen bij het station 

Bijna alle partijen willen meer stallingmogelijk heden voor de fiets, vaak met concrete aanwi j-
zingen waar en hoe.  

De PvdA: ‘Wij zijn voor extra fietsenstalling in de omgeving van de Deka Markt. Ook aan stal-
lingmogelijkheden voor bakfietsen moet wor den gedacht’. En: ‘Fietsenstallingen bij het sta tion 
en in de winkelcentra moeten worden uitgebreid’. De partij verbindt dit met arbeid: ‘Wij zijn 
voor het creëren van lokale werkgelegenheidsprojecten met een maatschappelijk nut, zoals 
bewaking van fietsenstallingen (station), …(etc.)’.  

Ook de andere partijen noemen hier het station; het CDA: ‘Bij winkels en het NS-station moeten 
voldoende fietsenrekken staan …’.  

De VVD: ‘Uitbreiding van de bewaakte en onbewaakte fietsenstalling bij het station’.  

En D66: ‘Ook vinden wij dat de fietsenstalling bij het station uitgebreid moet worden, het liefst 
op innovatieve en fraaie wijze. Gezien het grote aantal losse fietsen bij het station is een ver -
dubbeling van het aantal plaatsen niet ondenk baar’.  

 

En verder…  

… vragen drie partijen aandacht voor het vracht verkeer. GroenLinks wil ‘alternatieven voor het 
zware vrachtverkeer’ en ‘winkels etc. bevoorraden door kleinere vrachtwagens’; het CDA: ‘er 
moet een eind komen aan het vrachtverkeer dat dwars door Heemstede rijdt’. En Heemsteeds 
Burger Belang  wil ‘een vrachtwagenverbod voor doorgaand verkeer door het centrum . Dit draagt 
bij aan de veiligheid van fietsers en voetgangers’.  

…  komt de fiets in het verkiezingsprogramma van Nieuw Heemstede alleen voor om de re -
creatiemogelijkheden in de gemeente aan te prijzen. ‘Tal van de basiselementen zijn al aan -
wezig, zoals een groot recreatiegebied met veel water, mooie fietspaden, prachtige landschap -
pen, statige landgoederen,…’.  

… vraagt Heemsteeds Burger Belang  aandacht voor ‘problemen met opkruipende boomwor tels 
die trottoirs en fietspaden ongelijk maken en zorgen voor g evaarlijke situaties (die) moeten 
worden opgelost’.  

… en nog eenmaal de PvdA: ‘Bij nieuwbouw letten we niet alleen op het aantal parkeer plaatsen 
maar tevens op goed openbaar vervoer en goede fiets- en loopverbindingen’.  

  

 

 
Haarlem, februari 2010 - Wat willen ze met de fiets?  
We hebben de Haarlemse verkiezingsprogramma's vergeleken op het punt van de fiets. Wat hebben de 
partijen de fietsers te bieden? Wat kunnen we na 3 maart 2010 verwachten? Download hieronder het 
document. 
We hebben de Haarlemse verkiezingsprogramma’s vergeleken op het punt van de fiets. Wat hebben de 
partijen de fietsers te bieden? Wat kunnen we na 3 maart 2010 verwachten?  

 

Vaker de fiets 

De meeste partijen stellen het fietsgebruik (en openbaar vervoer) boven dat van  de auto. Dat 
geldt voor de PvdA: uit oogpunt van duurzaamheid heeft ‘verplaatsing per fiets, te voet of 
openbaar vervoer … de voorkeur boven de auto’. De SP zegt ‘ruim baan voor de fiets’ en ‘het 
fietsen in Haarlem moet verder gestimuleerd worden’.  

‘Vaker de fiets’, schrijft D66, ‘meer geld en aandacht voor de fiets en het openbaar ve rvoer’. Het 
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aandeel van het autoverkeer in de stad ‘kan en moet lager, wil de stad niet dichtslibben’. 
‘Haarlemmers kunnen meer van de fiets gebruik maken. D66 wil daar doorl opend aandacht aan 
geven’.  

‘De gemeente Haarlem … stimuleert het fietsgebruik’, schrijft GroenLinks en voegt eraan toe: ‘in 
alle verkeersnota’s staat al jaren dat Haarlem voorrang geeft aan fiets en openbaar vervoer’. En 
de Actiepartij  vindt, vanwege leefbaarheid en milieu ‘dat het accent in het beleid verschuift naar 
… openbaar vervoer en fiets’.  

Bij het CDA vinden we dit punt meer impliciet: ‘Hoe beter de fietsinfrastructuur is, des te meer 
mensen de fiets pakken.’ Alleen de VVD vindt dat het bij de bere ikbaarheid gaat om ‘een én -én 
benadering’: zowel auto, openbaar vervoer als fiets. Het hoofdstukje ‘speerpunten 
autobereikbaarheid’ is echter wel vier keer zo lang als de ‘spee rpunten fiets’.  

 

Rode lopers 

Bij de uitwerking van een beter fietsbeleid worden vaak de doorlopende fietsroutes genoemd. 
De PvdA is voor ‘het aanleggen van veilige en aantrekkelijke routes door de stad’, met name 
‘naar scholen, sportvelden en groen’. Concrete voorbeelden bij de PvdA zijn een fietsbrug over 
het Spaarne (Nicolaasbrug), vrijliggende fietspaden op het Staten Bolwerk, een veilige 
Waarderbrug voor fietsers en een doorgetrokken fietspad langs de Leidsevaart.  

Ook het CDA wil ‘meer aandacht voor veilige fietsroutes naar scholen; om te beginnen bij het 
Badmintonpad’. Men is echter ‘tegenstander van een eventuele aanleg van de 
Nicolaas(fiets)brug over het Spaarne’. En ‘een fiet sbrug over de Schotersingel leidt volgens het 
CDA tot onveilige situaties bij de verkeerslichten aan de noordkant van het station en bederft 
het aanzien van de monumentale Bolwerken. Een beter alternatief is om de rode loper door te 
trekken naar de Kennemerbrug’.  

De Actiepartij  sluit hierbij aan. Men is ‘tegen de aanleg van nog meer fietsbruggen, zoals die 
dwars door de monumentale Bolwerken’. Gewezen wordt op alternatieven die bewoners hebben 
aangedragen.  

GroenLinks wil ‘slimme doorsteken, veilige en aangename routes’, als voorbeeld wordt g enoemd 
‘een fietsonderdoorgang onder de Amsterdamsevaart die de Waarderpolder verbindt met de 
Amsterdamse buurt.’ In het algemeen wordt gepleit voor ‘meer doorgaande fietsroutes en zgn. 
“fietssnelwegen” door de stad’. Ook bij D66 komen we de uitdrukking “fietssne lweg” tegen. 
‘Door de forse forensenstroom Haarlem – Zuid-As Amsterdam komt deze verbinding als 
fietssnelweg zeker in aanmerking’. Het CDA over deze route: ‘Het tracé ligt er al, maar het 
wegdek en de kruispunten moeten fietsvriendelijk ingericht wo rden.’  

De uitdrukking ‘rode loper’ komt een paar keer voor, zoals bij de SP: ‘Fietspaden en “de rode 
lopers” moeten verder ontwikkeld worden’. ‘De SP kiest voor veilige fietspaden … op alle 
doorgaande routes … die goed worden onderhouden’. Het CDA wil de rode loper doortrekken 
naar de Kennemerbrug. Ook de VVD wil ‘een goed onderhouden en volledig fietsnetwerk: 
ontbrekende schakels worden ingevuld’. Bij renovatie van wegen ‘wordt altijd de mogelijkheid 
onderzocht om vrijliggende fietspaden te realiseren.’ En D66 constateert ‘een aanzienli jke 
achterstand op het gebied van goede en logische fietsroutes van noord naar zuid en v an oost 
naar west’. Conclusie: ‘Het netwerk van fiets en OV wordt in de komende collegeperiode zodanig 
verbeterd dat de Haarlemmer er meer gebruik van maakt’.  

De Actiepartij  ‘blijft pleiten voor de autovrije Rode Loper volgens de oorspronkelijke opzet’. 
’Sowieso moeten er zoveel mogelijk vrije fiet spaden komen’.  

 

Stoplichten en stallingen 

Er kan nog veel gebeuren om het fietsen aa ntrekkelijker te maken. Neem de stoplichten. 
‘Verkeerslichten staan meestal ongunstig afgesteld voor fietsers’, vindt GroenLinks. ‘Voorrang 
voor de fiets betekent een betere afstelling van verkeerslichten en meer ritten voor de fiets’. 
Ook de SP noemt dit punt: ‘het langzaam verkeer staat minutenlang op groen licht te wac hten. 
De wachttijden … moeten korter’. Deze partij pleit voor  ‘tegelijk groen voor wandelaars en 
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fietsers … op alle drukke kruispunten’. 

Fietsparkeren wordt vaak genoemd. De SP wil ‘meer gratis bewaakte fietsenstallingen en 
fietsenrekken in de binnenstad’. De VVD zegt dit een nuance anders: ‘Bij voldoende vraag word t 
het aantal bewaakte fietsenstallingen verder uitgebreid’. Ook bij het vrij parkeren van fietsen 
een nuanceverschil: de SP  wil het ‘wild parkeren van fietsen wel ontmoedigen, maar niet 
bekeuren’. Maar de VVD vindt: ’Zodra er voldoende voorzieningen zijn o m fietsen te stallen, kan 
in het centrum worden opgetreden tegen “wildparkeren” ’. Verder wil deze partij ‘uitbreiding 
van het aantal fietsenrekken in de stad, in het bijzonder bij openbaarvervoerha ltes’.  

De PvdA wil ‘betere fietsstallingen bij Zuidtangent  haltes’ en ook ‘meer plekken om fietsen te 
stallen in de binnenstad, onder meer door de bouw van een ondergrondse fietsenstalling onder 
de Botermarkt’. GroenLinks wil dat Haarlem gaat ‘experimenteren met mechanische 
fietsenstallingen op verspreide plaatsen in de stad’. Men wijst op de schaarste aan 
parkeerplekken: ‘Tijdens de populaire winkeltijden belemmert een oerwoud van fietsen de vrije 
doorgang van voetgangers’. Daarom ook hier: ‘aanleg van een fietsgarage onder de Boter 
Botermarkt. Onderzoek naar verdere mogelijkheden voor Fietsparkeren’.  

De Actiepartij  ‘twijfelt ernstig aan de geplande fietsflat op het Kennemerplein. Eerder pleitten 
wij voor een fietskelder, zoals op het Station splein’. Het is zeer de vraag of een ‘ontsierende 
fietsflat’ de juiste oplossing is, men ‘vreest dat dan alsnog veel fietsen op het plein blijven 
staan’. D66 wil de mogelijkheid van de fiets ‘als voor - en natransport voor de treinreizigers 
wordt verbeterd’, ‘vooral aan de noordzijde van het NS-station’.  

 

En verder…  

… wil de PvdA ondernemers aanmoedigen ‘hun personeel en bezoek met openbaar vervoer of 
fiets te laten komen’, en zegt de PvdA: ‘Haarlem gaat door met de aanpak van het achte rstallig 
onderhoud aan (o.a.) fietspaden’. Ook wil men ‘het introduceren van een leenfiets als  laatste 
stap in de openbaar vervoersketen’ en ‘in iedere parkeergarage een geautomatiseerde 
mogelijkheid tot het huren van een fiets’.  

… vindt het CDA in de Cronjéstraat ‘een andere wegindeling nodig om de nu ontstane 
onduidelijkheid tussen fietsers en wandelaars te regelen’.  

… bij GroenLinks is het hoofdstukje “veiligheid” voor een belangrijk deel gewijd aan 
verkeersonveiligheid. ‘Kinderen moeten veilig buiten kunnen spelen en fietsen’. Ook wil men 
‘het aanleggen van nieuwe fietspaden en 30 km -gebieden stimuleren’ en bij de herinrichting van 
verkeerspleinen ‘moet nadrukkelijk aandacht worden besteed aan de veiligheid van fietsers en 
voetgangers’. ‘Het  Patronaat blijft ook na in gebruik neming van de Raaksparkeergarage 
makkelijk en veilig bereikbaar voor f ietsers en voetgangers vanuit het centrum’. Ook vindt 
GroenLinks dat ‘ouders worden aangemoedigd hun kind per fiets of lopend naar school te 
brengen i.p.v. met de auto’.  

 

 … en wil D66 het contact tussen ‘zwaar vrachtverkeer’ en ‘kwetsbare fietsers’ tegeng aan door 

grenzen te stellen aan de toegangstijden voor grote vrachtwagens. Ook bij GroenLinks  en SP 

vinden we dit punt in andere bewoordingen terug.  
    

 

 

Regio, maart 2010 - Fietspad Waterleidingduinen  

Na heel lang touwtrekken is de F ietsersbond akkoord gegaan met een compromis over een fietspad door 

de Waterleidingduinen.  

Het tracé over de dienstweg bleek onhaalbaar, daar waren de natuurorganisaties te sterk en te 

eensgezind voor. De Fietsersbond heeft ingestemd met het compromis dat  de "Buitenrandvariant" heet. 

Deze variant loopt deels door woonwijk Bentveld, deels langs de uiterste rand binnen de Amsterdamse 

Waterleiding Duinen. Dit was het uiterste compromis om met een eensluidend advies er uit te komen in 

de klankbordgroep.  
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De Fietsersbond heeft evenwel twijfels over de haalbaarheid van dit tracé, qua uitvoering, 

grondverwerving, kosten en de inbreuk op bos- en duingebied. Het is dus nog maar de vraag of deze 

variant er in zijn huidige vorm ooit komt. Wij zien het fietstracé over de bestaande dienstweg nog steeds 

als de beste oplossing. Waar we vooral voor moeten waken is, dat er geen enkel fietspad door of langs 

de Waterleidingduinen komt. De Fietsersbond distantieert zich verder van de koppeling van de komst 

van een fietspad in/langs de Waterleidingduinen met het opheffen van het fietspad naar strandslag 

Kattendel. Hert fietspad naar Kattendel moet blijven.  

 

 
 

 
  

 

 

 

Regio, maart 2010 - Heel Nederland Fietst 31 maart  

31 maart vindt de Wereldrecordpoging Heel Nederland Fietst plaats. Fietsen is een gemakkelijke manier 

om aan de dagelijkse dosis van 30 minuten bewegen te komen. Ook onze leden in Haarlem en omstreken 

kunnen een belangrijke bijdrage leveren aan deze wereldrecordpog ing. Hoe? Gewoon door op de fiets te 

stappen! De georganiseerde tochten in de regio staat in het hieronder.   
 

 

         

    

 

 

 

Recordpoging 

Van Middelburg tot aan Stadskanaal en van Haarlem tot aan Maastricht, heel Nederland stapt 

op 31 maart tussen 12.00 uur en 13.00 uur minimaal een half uur op de fiets. Overal zie je geel 

met oranje gekleurde lintjes wapperen en meer dan één miljoen mensen ondervinden hoe 

plezierig het is om in beweging te komen, hoe fijn het is om te fietsen. Gemeenten presenteren 

nieuwe fietsroutes, kinderen crossen op de driewielers en werknemers ontdekken 

‘lunchfietsen’. Kortom: Nederland is gegrepen door het fietsvirus.  

31 maart vindt de Wereldrecordpoging Heel Ned erland Fietst plaats. Het Nederlands Instituut 

voor Sport en Bewegen en de Fietsersbond laten op een ludieke manier zien dat fietsen een 

gemakkelijke manier is om aan de dagelijkse dosis van 30 minuten bewegen te komen. Ook onze 

leden in Haarlem en omstreken kunnen een belangrijke bijdrage leveren aan deze 

wereldrecordpoging. Hoe? Gewoon door op de fiets te stappen!  

Waarom meedoen? 
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Waarom zou je eigenlijk meedoen aan deze recordpoging? Het is natuurlijk hartstikke leuk om 

mee te fietsen en om de uitdaging aan te gaan! Want zeg nou zelf: 1 miljoen mensen op de fiets, 

dat is wel een heel grote uitdaging! Hoeveel mensen kunnen zeggen dat ze een wereldrecord 

hebben neergezet? Maar er is nog een reden om deel te nemen aan de wereldrecordpoging. De 

fiets krijgt op deze manier heel veel aandacht en het is de eerste grote publieksactie van de 

driejarige campagne Heel Nederland Fietst. Deze campagne wil bijdragen  aan een groei van 5% 

van het fietsverkeer en 3% substitutie auto-fiets tot 7.5 km.    

Hoe meedoen? 

Je telt pas mee voor de recordpoging als je geregistreerd bent. Er zijn twee mogelijkheden: je 

kunt meegaan met een georganiseerde tocht of je kunt zelf iets opzetten voor een groepje 

mensen. Op school, met je sportclub, op je werk of gewoon met een groep vriend en. Als je zelf 

iets organiseert meld je vooraf op de website met hoeveel mensen je denkt te gaan fietsen en 

achteraf geef je op hoeveel het er echt geweest zijn. Dat doe je op www.heelnederlandfietst.nl , 

waar je naast allerlei informatie ook dingen als posters en banners vindt. En lukt het je niet 

tussen 12 en 13 uur te fietsen? Dan is er nog een derde mogelijkheid. Het telt ook mee als je die 

dag op een ander tijdstip minstens een half uur fietst,  

als je het maar registreert op de website.  

Welke georganiseerde tochten zijn er?  

 De gemeente Haarlem combineert deze recordpoging met een feestelijke opening van 
het fietsknooppuntennetwerk van regio Zuid -Kennemrland. In samenwerking met de 
Fietsersbond organiseren ze een fietstocht met muziek naar de Veerplas, waar de 
deelnemers een lunch en een fietsknooppunten -kaart krijgen. Aan de tocht nemen ook 
wethouders, raadsleden en ambtenaren mee. Iedereen kan zich bij deze tocht aansluiten. 
Er wordt om 12 uur verzameld op de Grote Markt. De openingsceremonie bij de Veerplas 
is om 13.00 uur. Daar worden de deelnemers ook geregistreerd.  

 Ook de gemeente Bloemendaal organiseert samen met ons vanuit het gemeentehuis in 
Overveen een leuke fietsknooppuntentocht naar de Veerp las. Het vertrek is om 11.45, 
verzamelen vanaf 11.30. Wie liever individueel naar de Veerplas fietst, vind de route op 
www.bloemendaal.nl.  

 Welzijn Bloemendaal locatie Bloemendaal organiseert tussen 12 en 13 uur s amen met de 
Fietsersbond een korte seniorenfietstocht langs fietsknooppunten. Verzamelen (met 
koffie) om 11.45 uur op Bloemendaalseweg 125.  

 Vanuit Welzijn Bloemendaal locatie Bennebroek wordt er ook een fietstocht naar de 
Veerplas georganiserd. Verzamelen bij het voormalige gemeentehuis, Bennebroekerlaan 
5 om 11.30, vertrek 11.45. Aanmelden op 5845330.  

 Deelname aan bovenstaande tochten is voor eigen risico.  

  

 

 

Haarlem, maart 2010 - Sint Nicolaasbrug  

Van de 25.000 deelnemers aan de Haarlemse stemwijzer koos 48% voor de herbouw van de historische 

Sint Nicolaasbrug als fietsbrug tussen de Koudenhorn en Koralensteeg als oplossing  voor een van de 

belangrijkste fietsknelpunten in de stad.  25% is het oneens en 27% heeft geen mening. Het blijkt maar 

weer wat de Fietsersbond altijd al wist: De meeste Nederlanders zijn blij met verbetering van 

fietsvoorzieningen. Het stelt hen in staat zich veilig en vrij door hun stad te bewegen.  
  

 

 

http://www.heelnederlandfietst.nl/
http://www.bloemendaal.nl/
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Haarlem, maart 2010 - Bushokjes Leidsevaart op z'n plek!  

3 jaar later is het dan zover: de rare frats van de gemeente is opgelost. Ook op het zuidelijk deel van de 

Leidsevaart zijn halfdiepe bushokjes direct aan de weg geplaatst. Lees meer en bekijk de foto's in ons 

persbericht hieronder.   

 

 
 

 

 

 

 

PERSBERICHT 

 

 Haarlem, 28 februari 2010 

 

Bushokjes Leidsevaart op z’n plek!  
 

3 jaar later is het dan zover: de rare frats van de gemeente is opg elost. Zowel de ontwerper als 

de politie had gezegd dat hetzelfde bushokje had moeten worden geplaatst als op het noordelijk 

gedeelte van de Leidsevaart. Namelijk een halfdiep bushokje direct aan de weg. Maar de 

gemeente vond dat er grote bushokjes moesten komen. “Die smallere hokjes bieden bij regen en 

wind geen enkele bescherming. Vanaf de knieën regenen mensen nat. Fietsers rijd en probleem-

loos om de hokjes heen. Er is geen aanleiding te veronderstellen dat het gevaarlijk is.” De 

gemeente betichtte de Fietsersbond van drammen. Maar we thouder Divendal kwam toch tot 

inkeer toen hij de situatie met eigen ogen zag.  

 

       
      Juni 2007                    Februari 2010 

 

20 augustus 2009 nam wethouder Divendal op aanhoudend verzoek van raadslid Anita de Jong 

(GroenLinks) poolshoogte op de Leidsevaart. Volgens een brief van de wethouder aan de 

commissie Beheer van 9 september 2009:  "…constateerden zij dat wethouder Divendal al die tijd 

enigszins onjuist of op z'n minst gezegd onvolledig was geïnformeerd door zijn medewerkers".  
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Het verslag vervolgt : “Een behoorlijk eind richting Heemstede troffen zij een abri aan, halte 

Eindenhout, die onverlicht was en op dusdanige wijze op het fietspad was geplaatst, dat fietsers 

in noordelijke richting vóór de abri langs moesten, waardoor lichte conflictsituaties kunnen 

ontstaan tussen voorbij rijdende fietsers en bij de abri zich ophoudende busre izigers. Fietsend 

richting de stad constateerden zij dat de andere abri’s (bij de Schouwtjesbrug en de 

Volksuniversiteit) wél verlicht waren, smaller waren en dus in de breedte van het fietspad minder 

ruimte in beslag namen, en dusdanig waren geplaatst dat  fietsers te allen tijde achter de abri 

langs moeten fietsen waardoor voetgangers / reizigers nimmer in conflict kunnen komen met 

voorbijrazende fietsers en dergelijke.”  

 

Een half jaar later is het dan zover: de abri is vervangen door een smallere variant,  en aan de 

straat geplaatst.  

 

 

      
   Conflict tussen buspassagiers en fietsers                Sneeuwveegwagen kon ternauwernood het bushokje passeren  

   Voorjaar 2009                 Januari 2010 

 

Noot voor de redactie: 

Voor nadere informatie: Fietsersbond afdeling Haarlem e.o.  

Jaap Moerman, tel. (023) 531 59 69 / 0251 492 482 / 06 148 646 01  
 

 
 

  

Haarlems Dagblad 31-03-2010 - Haarlems: Goten Jansstraat te diep  

 

Een goed deel van de net vernieuwde Jansstraat zal opnieuw moeten word en opengebroken. Dit 

ondermeer om het voor fietsers 'gevaarlijke' hoogteverschil tussen rijbaan en goten op te heffen.  

Wilt u meer weten? Lees dan onderstaand artikel.  
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Regio, maart 2010 - Fietspad Waterleidingduinen  

Na heel lang touwtrekken is de Fietsersbond akkoord gegaan met een compromis over een fietspad door 

de Waterleidingduinen.  

Het tracé over de dienstweg bleek onhaalbaar, daar waren de natuurorganisaties te sterk en te 

eensgezind voor. De Fietsersbond heeft ingestemd me t het compromis dat de "Buitenrandvariant" heet. 

Deze variant loopt deels door woonwijk Bentveld, deels langs de uiterste rand binnen de Amsterdamse 

Waterleiding Duinen. Dit was het uiterste compromis om met een eensluidend advies er uit te komen in 

de klankbordgroep.  

De Fietsersbond heeft evenwel twijfels over de haalbaarheid van dit tracé, qua uitvoering, 

grondverwerving, kosten en de inbreuk op bos- en duingebied. Het is dus nog maar de vraag of deze 

variant er in zijn huidige vorm ooit komt. Wij zien h et fietstracé over de bestaande dienstweg nog steeds 

als de beste oplossing. Waar we vooral voor moeten waken is, dat er geen enkel fietspad door of langs 

de Waterleidingduinen komt. De Fietsersbond distantieert zich verder van de koppeling van de komst 

van een fietspad in/langs de Waterleidingduinen met het opheffen van het fietspad naar strandslag 

Kattendel. Het fietspad naar Kattendel moet blijven.  

 

 
  

 

  

Haarlem, maart 2010 - De fiets in het nieuwe collegeprogramma  

De Fietsersbond heeft aan de partijen een kladblokje meegegeven met belangrijke fietspunten v oor een 

nieuw collegeprogramma: 

De Fietsersbond heet aan de parti jen een k ladblokje meegegeven met belangri jke f ietspunten voor een nieuw 

collegeprogramma: 

 

 

1. De fiets is hard nodig voor de bereikbaarheid van de stad, is  k l imaatneutraal, en belangri jk  in de stri jd tegen 

overgewicht. Zie daarvoor recent onderzoek van DHV & Fietsberaad: "Stimuleren van het f ietsgebruik is inderdaad een 

soort Haarlemmerolie. Het biedt verl ichting voor het  verminderen van de parkeerdruk en het verbeteren van de 
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bereikbaarheid. Als het f ietsgebruik met t ien procent zou groeien, daalt het aantal autoki lometers in de stad met 6%".
1
  

2. Niet bezuinigen op de fiets, immers het is  een quasi bezuiniging, want 90% van de kosten wordt door de provincie 

gesubsidieerd.  Doorgaan met onderhoud, ook van fietspaden, meer doen dan werk -met-werk: een structureel  geoormerkt 

budget voor het uitvoeringsprogramma's f ietsinfrastructuur en verkeersveil igheid.  

3. Doorgaan met de Rode Loper naar Noord met een voet/f ietsbrug over de Schotersingel (ook essentieel voor betere 

doorstroming bus en auto op de Bolwerken); doorgaan met de Sint Nicolaasbrug (voor beide bruggen is tot  2012 90% 

subsidie BDU of Impuls Fiets mogeli jk).  

4. Verkeersveil igheid: Naar 0 verkeersdoden onder voetgangers en fietsers!  Dat kan door beperking van de routes van 

vrachtwagens en de bevoorrading niet meer met grote vrachtwagens te laten doen. Ook een sl immere aanpak van de 

handhaving van de snelheid helpt: f l i t skasten en flexibele drempels.  

5. Een fietsenstal l ing op de Verwulft / kop Botermarkt. De Barrevoetestraat autovri j  of autoluw: ruimte voor f ietsers en 

voetgangers.  

6. W achtti jden verkeersl ichten verkorten door sl imme programmeurs.  

7. Full t ime fietscoördinator en een sturende wethouder met visie en verantwoordeli jkheid voor f ietsbeleid en ui tvoering.  

  

 

 

                                                                 
Lees meer hierover in het stuk op de volgende bladzi jde: ‘Fiets kan veel  verkeersproblemen oplossen’ ’ .
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Haarlems Dagblad, 31-03-2010 - Bericht uit de krant: Pontje over het Spaarne  
 
De kans dat de nieuwe veerpont over het Spaarne tussen de Belgiëla an en de Spaarnelaan nog dit 
jaar gaat varen, lijkt nihil .  
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